
JOHTOKUNNAN KOKOUS 

Aika ti 19.11.2019 klo 18 

Paikka yläkoulu, opehuone 

Läsnä: Heli Vaija, Tarja Joutsenvirta, Miia Vainonen, Terhi Kansikas, Ulla Salo, Maaret Koskikuru-Hyppänen, 

Päivi Parkkonen, Anitra Raivio, Pauli Pölönen. 

 

PÖYTÄKIRJA 

 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin klo 18.10   
 

2. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi  
 

3. Hyväksytään kokouksen esityslista 
Hyväksyttiin esityslista 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
Käytiin läpi järjestäytymiskokouksen pöytäkirja  
 

5. Koulun kuulumiset, mm. 

• uusi koulu: elinkaarimallirahoitus näyttää todennäköiseltä, kunnanviraston purkutyöt 
käynnistyvät tammikuun loppuun mennessä.  

• lomautukset tms. Ei vielä tarkempaa tietoa. Ryhmäkohtainen turvallisuus ja lapsen oikeus 
opetukseen puhuttivat.  

• kouluterveyskysely: ei vielä koulukohtaisia tietoja 

• yhteisöllinen oppilashuoltoryhmä: 1.10 alkaen Valkealan yläkoulu ja Kääpälän koulu on 
hallinnollisesti yhdistetty. Hyvinvointikarttakysely 8-luokkalaisille. Joulukirkkoasia on 
puhuttanut, joulukirkko peruuntuu. Itsenäisyyspäivänä sankarihaudoille kulkue.   

• Miia Vainonen YHR-kokouksen viesti: oppilaskunnalta viestiä syrjinnästä esim. ryhmätöiden 
tekemisessä. Sosiaaliset taidot toistuva aihe koulumaailmassa. Positiivinen palaute tärkeää 
kaikkien kesken. Ei toivottuun käyttäytymiseen puuttuminen. Tervehtiminen. Some:ssa 
tapahtuvaan kiusaamiseen vaikea vaikuttaa. Vahvuuksien tunnistaminen. 

 
6. Yhdistyksen asiat 

 

• menneet 

• mopokurssi: JEV-tilitykset tehty. 

• Haetaan keväälle 2020 rahoitusta Mopokurssin järjestämiseen Kymin100-
vuotissäätiöltä tammikuun loppuun mennessä.   

• Terhi selvittää mahdollisuutta hakea EKSP:n avustusta esim. stipendeihin 

• kannanotto yhtenäiskoulun puolesta 
Julkaistu KS ja VS, lähetetty keskeisille poliittisille vaikuttajille. 
 

• tulevat 

• draamapäivä/Toimintavoima (100-vuotissäätiön 1000€ avustus) 



• kodin ja koulun päivä 

• vanhempainilta esim. kouluterveyskyselyistä/hyvinvointikartasta 

• valokuvasopimuksesta 
 

7. Suomen vanhempainliiton viestit   

• Ulla Salon terveiset liittokokouksessa 

• viesti 7.11.2019 Käytiin läpi vanhempainliiton viestin keskeiset sisällöt. 
 

8. Talous 

• 1594€  
 

9. Muut esille tulevat asiat  
 

• peda.netin sisältö, Heli jatkaa päivittämistä mm. pöytäkirjat 

• oppilaskunta: yhteistyömuotojen kehittäminen. Ehdotuksia seuraavaan kokoukseen.  

• jäsenmaksukaavakkeen lähettäminen wilman-kautta, eräpäivä vuoden loppuun 
 

10. Seuraava johtokunnan kokous ti 14.1.2020 klo 18 
 

11. Kokouksen päättäminen  
 

päätettiin kokous klo 19.56 
 

 

_________________________  ___________________________ 

Puheenjohtaja    Sihteeri 

 


